

索取香港藝術館資料申請書
APPLICATION FORM FOR COLLECTING INFORMATION ON
THE HONG KONG MUSEUM OF ART

申請人 Applicant _____ 所屬機構 Institution/Organization _____
身分/職銜 Affiliation/Title _____
地址 Address _____
電話 Telephone _____ 傳真 Fax _____
電郵 E-mail _____

本人欲索取下列有關藝術館的資料：

I wish to collect the following information concerning the Museum:

資料類別 Type of Information (請於適當方格內填上☑號 Please check the appropriate box)

- 藏品 Museum Collections 教育及推廣活動 Education & Extension Activities
 刊物或紀念品 Museum Publications/Souvenirs 其他 Others

資料內容 (請詳列) Details required (Please specify)

索取上述資料之目的 Purpose of collecting the above-mentioned information

(如所需資料是用作學術研究或習作，請提供有關導師的聯絡資料，以便本館於日後寄回有關是次申請的書信副本。)

(If the information is used for academic purpose, please provide contact information of your academic supervisor. We will send copies of all the correspondence of this application to your supervisor.)

導師姓名 _____ 所屬機構 _____
Name of Supervisor _____ Institution _____
身分職銜 Affiliation/Title _____
電話 Telephone _____ 傳真 Fax _____
電郵 E-mail _____

本人願意遵守有關的申請規條，並支付所需費用(如適用)。

I agree to comply with the corresponding application conditions and pay the necessary fees (if applicable).

申請人姓名 Name of Applicant _____ 日期 Date _____

✧ 請把填妥之表格傳真至 2723 7666。本館將於接獲申請後 10 個工作天內回覆。

Please return the completed application form by fax (Fax no. 2723 7666). Applications will be processed within 10 workings days upon receipt.